

شاركوا في المسار البرلماني لمنتدى حوكمة الإنترنت 2023

يتضمن المسار البرلماني التقليدي لمنتدى حوكمة الإنترنت سلسلة من الأنشطة لتيسير الحوار مع أعضاء البرلمانات من جميع أنحاء العالم حول مسائل السياسة الرقمية العامة الأكثر إلحاحاً.

سيتضمن المسار البرلماني لمنتدى حوكمة الإنترنت 2023 العديد من الأنشطة التي تركز على مختلف مسائل حوكمة الإنترنت. وتشمل هذه الأنشطة المشاورات الإقليمية التي تستضيفها منتديات حوكمة الإنترنت الإقليمية وكذلك مائدة مستديرة في الاجتماع السنوي الـ18 لمنتدى حوكمة الإنترنت. وسيتم استضافة المشاورات بشكل هجين، مما يسمح بالمشاركة في الموقع وافتراضياً. سيتم استضافة عدد من الأنشطة التحضيرية افتراضياً بين هذه المشاورات.

تستضيف حكومة اليابان المنتدى السنوي الـ18 لحوكمة الإنترنت في كيوتو في الفترة من 8 إلى 12 تشرين الأول/أكتوبر 2023.

يُدعى أعضاء البرلمانات للتعبير عن اهتمامهم بالمشاركة ودعم المسار البرلماني لمنتدى حوكمة الإنترنت 2023 عبر ملء هذه الاستمارة.

الشهرة	
الاسم	
اسم برلمانكم	
عنـوان محـدد موقع معلومـات (URL)	
برلمانك	
الدولة التي يقع فيها برلمانكم	– اختر –
المنطقة التي يقع فيها برلمانكم	– اختر –



تفاصيل مقدم البيانات

لإيجاد شرح عن المناطق، يرجى الضغط هنا.

	إذا كنتم مهتمين بالمشاركة في المشاورات الإقليمية، يرجى تحديد أي منها.
	□ المشاورات الإقليمية لمنتدى حوكمة الإنترنت الإفريقي في نيجيريا، في أيلول/سبتمبر
	2023
	□ المشاورات الإقليمية لمنتدى حوكمة الإنترنت لآسيا والمحيط الهادئ في أستراليا في 29-
	31 آب/أغسطس 2023
	□ المشاورات الإقليمية لمنتدى حوكمة الإنترنت الأوروبي في فنلندا في 19-21
	حزيران/يونيو 2023
	☐ المشاورات الإقليمية لمنتدى حوكمة الإنترنت في أمريكا اللاتينية ومنطقة البحر الكاريبي
	في آب/أغسطس 2023
	☐ إذا كانت هناك مشاورات إقليمية أخرى، فسأهتم بالمشاركة.
	أنا مهتم بالمشاركة في الأنشطة البرلمانية في الاجتماع السنوي الـ18 لمنتدى حوكمة الإنترنت
	في كيوتو، اليابان.
	نعم
	УO
	هل أنتم منخرطون في برلمانكم مع أية مجموعات عمل أو لجان ذات صلة بحوكمة الإنترنت؟
	○ نعم (يرجى ذكر بإيجاز أية واحدة منها في المنطقة المخصصة للنصوص أدناه)
	○ لا، ولكني مهتم بالمسائل الرقمية (يرجى الإشارة بإيجاز إلى اهتمامكم بالمسائل الرقمية في
	المنطقة المخصصة للنصوص أدناه)
المشاركة في	منتدى حوكمة الإنترنت
<u>.</u>	

يمكن لأمانة منتدى حوكمة الإنترنت الاتصال بي على عنوان البريد الإلكتروني هذا.



أنا أدرك بأن رئيس برلماني سيتلقى دعوة رسمية للبرلمان للمشاركة في منتدى حوكمة الإنترنت 2023 والاجتماع السنوي الـ18 لمنتدى حوكمة الإنترنت في كيوتو، اليابان (8–12 تشرين الأول/أكتوبر 2023).

 \square أنا أدرك أن رئيس برلماني سيتلقى دعوة رسمية للبرلمان للمشاركة في منتدى حوكمة الإنترنت 2023 والاجتماع السنوي الـ18 لمنتدى حوكمة الإنترنت في كيوتو، اليابان (8-12 تشرين الأول/أكتوبر 2023).

إرسال





Participate in IGF 2023 Parliamentary Track

Proposer Details

The Internet Governance Forum's traditional parliamentary track includes a series of activities to facilitate a dialogue with members of parliaments from all parts of the world about the most pressing public digital policy issues.

The IGF 2023 Parliamentary Track will include several activities focused on various Internet governance issues. These include regional consultations hosted at regional IGFs as well as a roundtable at the 18th annual IGF meeting. The consultations will be hosted in a hybrid format, allowing onsite and online participation. A number of online preparatory activities will be hosted in between these consultations.

The 18th annual Internet Governance Forum is hosted by the Government of Japan in Kyoto on 8-12 October 2023.

Through this form, members of parliaments are invited to express their interest in participating and supporting the IGF 2023 Parliamentary Track.

•
Family Name
Given Name
Name of your Parliament
Website URL of your Parliament
Country where your Parliament is based - Select -
Region of your Parliament To find the explanation of the regions, please click here .
If you are interested to participate in regional consultations, please select which ones African IGF in Nigeria regional consultations in September 2023
Asia Pacific IGF in Australia regional consultations on 29-31 August 2023
European IGF (EuroDIG) in Finland regional consultations in 19-21 June 2023
Latin American and the Caribbean IGF regional consultations in August 2023
If there will be other regional consultations, I will consider participating.

I am interested to participate in parliamentary activities at the 18th annual IGF meeting in Kyoto, Japan. Yes	
○ No	
In your Parliament, are you engaged with any working groups or committees related to Internet governance Yes (please briefly say which one in the below text area)	€?
No, but I am interested in digital issues (please briefly state your interest in digital issues in the below	text area)
IGF Engagement	
The IGF Secretariat can contact me on this email address.	
I understand that the Head of my Parliament will receive an official invitation for the Parliament to particip IGF 2023 and its 18th annual IGF meeting in Kyoto, Japan (8-12 October 2023).	oate in the
I understand that the Head of my Parliament will receive an official invitation for the Parliament to part the IGF 2023 and its 18th annual IGF meeting in Kyoto, Japan (8-12 October 2023). Submit	ticipate in